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Aan:  College van B&W 
Van:  GroenLinks Zwolle, Eildert Noorda 
Datum:  13 mei 2021 
Onderwerp: Vergroenen geluidswallen Zwolle 
 

 
Vergroenen Zwolse geluidswallen 

 
 
Geacht College, 
 
 
Op steeds meer plaatsen in Nederland worden geluidswallen langs bijvoorbeeld snel-, 
rond- en provinciale wegen vergroend met inheemse plantensoorten zoals de hedera 
(klimop). In Zwolle zijn er nog volop kansen om dit op meer plaatsen ook toe te gaan 
passen, zoals in bijvoorbeeld Amersfoort al vaker het geval is. 
 
De voordelen zijn legio; groene geluidswallen dragen bij aan schonere lucht, produceren 
zuurstof, bergen CO2, filteren fijnstof, dragen bij aan het verminderen van hittestress, 
leveren voedsel voor bijen en andere insecten, verminderen geluidsoverlast, verminderen 
eventuele overlast door graffiti en zorgen voor een prettig groen aangezicht van de stad. 
 
 
Vragen 
 
1. Is het college op de hoogte van de voordelen van groene geluidsschermen? 
2. Heeft het college in beeld waar groene schermen in Zwolle al zijn gerealiseerd en waar 

nog kansen liggen? Zo nee, ziet het college kans deze kansen in kaart te brengen? 
3. Is er in Zwolle al bestaand beleid om waar mogelijk geluidsschermen te vergroenen, zo 

nee;  
4. Is het college bereid om actief samen met partners als bijvoorbeeld provincie 

Overijssel, Rijkswaterstaat en Prorail te onderzoeken waar kansen liggen om meer 
Zwolse geluidswallen te vergroenen - en dit in de praktijk te brengen? (Zo nee, 
waarom niet?) 

 
 
Namens de fractie van GroenLinks, 
 
Eildert Noorda 
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